

PROTOKOLL nr 73, fört vid möte med
styrelsen för FORSBACKA GOLFKLUBB
Onsdagen den 27 maj kl. 17.30
Lokal: Forsbacka herrgård

Ledamöter

Ordinarie

Lasse Lindh
Karl-Erik Höög ersätter Hans B. Johansson
Helene Andersson
Sarah Königsson
Kenneth Johansson
Göran Nilsson ersätter Peter Kullberg
Helena Andreasson
Henrik Larsson

Suppleanter

Marita Gustafsson
Stefan Gunnarsson

Adjungerande

Christer Stolpen
Peter Lindberg

§1 Mötets öppnande och val av justeringsman

Mötet öppnades och till justeringsman valdes Kenneth Johansson.

§2 Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§3 Hotell/restaurang

Besök av Rebecca och Maria från RebSve AB
Styrelsen beslutade att RebSve AB får en minskad hyra med 50 % för både restaurangen och hotellet för kvartal 2 och kvartal 3 2020 med anledning av Covid-19.
Forsbacka GK ska söka bidrag från Länsstyrelsen för kvartal 2 gällande både restaurangen och hotellet och inväntar besked för kvartal 3.

§4 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

Christer är trängselansvarig.

En skylt om att hålla avstånd till varandra har satts upp vid bollautomaten.

§5 Ekonomi

- Helena redogjorde för utfallet till och med april månad.
- Klubben har fått amorteringsfritt på sina lån under 2020 med anledning av Covid-19.

**§6 Rapport från kansliet**

- Antalet registrerade medlemmar är 885.
- Personalen i shopen får anställning en månad i taget.
- Stödrunder där medlemmar kan skänka pengar vid varje spelad runda fortsätter till den 7 juni. Mer reklam kommer att göras.

§7 Rapport från bankommittén

- Bakre väggen på ladugården vid rangen kommer att bytas ut under säsongen.
- Allt fungerar bra med maskinparken.
- Banan är fortsatt i toppskick.
- Några nya hålvårdar har tillkommit men det finns fortfarande lediga hål för de som är intresserade.
- Flera greener kommer att behövas göras om den närmaste 10-årsperioden.
- Man ska testa en alternativ plats för gul tee på hål 18.
- Information om banans status ska läggas ut på hemsidan.

§8 Rapport från övriga kommittéer

- Christer ska träffa Antikvarietjänst den 28 maj angående fastigheterna. Styrelsen beslutade att ta in offerter för en underhållsplan för fastigheterna, det går att söka bidrag för 80 % av kostnaden hos Länsstyrelsen.
- Dam-, herr- och oldtimerskommittén har ingen aktivitet just nu på grund av Covid-19.
- Det är full fart på juniorverksamheten, det är träningsgrupper på måndagar, onsdagar och söndagar. Stefan ska på LOK-stödsutbildning på måndag den 1 juni. Det arrangeras ett miniläger för juniorer söndagen den 31 maj. Skolan hade friluftsdag på klubben igår den 26 maj. Kristofer ska ut till skolor för att informera om klubben. Låneutrustning har köpts in.
- Tävlingskommittén väntar på ny information nästa vecka om nya riktlinjer.

§9 Leader-projektet

- Några sista saker är kvar att göra innan inrapporteringen i september.

§10 Nedfarten till 1:a tee

- Klagomål på "rullgrus"
Styrelsen beslutade att byta ut gruset ut till stenmjöl. Bankommittén ordnar detta.

§11 Fadderverksamhet

- Många nya medlemmar behöver en bra start på banan
Klubben behöver en fadderansvarig, Christer kontaktar potentiell person.

§12 Hur kan vi locka ännu fler medlemmar?

- Kan vi nå nya golfare från andra kulturer?
Stefan kollar med Kristofer om att ta kontakt med ungdomsgården Huset.

§13 Övriga frågor

- Kristofer Karlsson ska bjudas in till nästa möte för att berätta om sina idéer.
- Det kommer att skickas ut en medlemsundersökning från Svenska Golfbundet.

§14 Beslut om att skicka ut dagens protokoll

Det beslutades att skicka ut dagens protokoll.

**§15 Avslutning**

Nästa styrelsemöte är onsdagen den 24 juni kl. 17.30. Eventuellt kan mötet komma att ske via Teams eller Zoom. Christer skickar i så fall ut instruktioner om hur man går tillväga.

Vid protokollet,

Helene Andersson

Justeras:

Lasse Lindh
Ordförande

Kenneth Johansson